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PROTOKOLL  

Styrelsemöte 1–2021  

 

Art: Styrelsemöte 

Plats: Zoom möte 

Närvarande:  Lotta Johansson, ordförande 

 Eva Jakob, vice ordförande 

 Margaretha Carlsson, kassör 

 Heléne Eliasson, sekreterare  

 Johan Berglin, ledamot  

 Ulle Liukkonen, ledamot 

 Mats Ringlöv, ledamot 

 Anna Holter, suppleant  

 Monica Strålberg, ledamot 

 Lena Unger, suppleant 

    

Meddelat frånvaro: Ann-Christin Pettersson ledamot och Monica Strålberg ledamot, pga. 

dålig uppkoppling.  

 

  

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Lotta Johansson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 2     Val av justerare 

Margaretha Carlsson valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 4 Föregående protokoll 

Föregående protokoll har tidigare mailats till alla i styrelsen, inga kommentarer. 

Protokollet godkändes. 

 

§ 5 Skrivelser/Post/Att-göra-lista 

I postfacket endast information från Vattenfall och avier från Swedbank. ”Att-göra-lista” 

gicks igenom och uppdaterades. 
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§ 6 Ekonomi/bokslut/budget 

Kassören meddelar att årsbokslutet ser bra ut, endast avskrivningar oh några 

omföringar återstår innan hon lämnar vidare till revisorerna. Vi kommer leverera ett 

plusresultat vilket känns bra med tanke på året som varit.  

 

Budget inför detta verksamhetsår har påbörjats och som det ser ut idag behöver vi 

lägga en minusbudget på ca 22.000 kr. Det poster som kommer visa en negativ siffra 

är Stugan, HUS Övrigt samt BoL, vilket inte är onormalt.  

 

§ 7 Corona tider 

De senaste rekommendationerna är inte ändrade avsevärt sedan sist mer än att 

verksamhet som går att bedriva utomhus är okey, bara det inte överstiger fler än 8 

deltagare.  

 

§ 8 Inför Årsmöte 

Margaretha Carlsson har kikat på vad ”Vote IT” innebär, om det skulle vara aktuellt att 

använda för röstning på årsmötet. Tjänsten kostar ca 3000 kr och hon tycker att det är 

för dyrt för ett enstaka tillfälle. Röstning går även att genomföras i Zoom. 

Styrelsen beslutade att inte nyttja Vote IT utan att vi nyttjar det som redan finns i 

Zoom.  

 

De flesta har skickat in material till sekreteraren till verksamhetsberättelsen så den är 

påbörjad. ”Sista sidan” där hela styrelsen skall skriva under skrivs ut nu och läggs på 

klubben så får var och en åka förbi där och skriva på den senast till den 11/2.  

 

Sekreterare Heléne Eliasson gör iordning Verksamhetsberättelsen, Dagordning, 

Röstlängd och Omedelbar justering, Kassör Margaretha Carlsson tar fram Balans- och 

Resultatrapport samt Revisionsberättelse.  

 

Prisutdelning på årsmötet kommer endast vara Klasshunden samt Förtjänsttecken.  

 

På det digitala årsmötet måste vi ha varsin uppgift för att kunna hålla koll på allt, ex. 

vis en som håller ordning på antal och vilka som deltar, en som håller koll på röstning 

osv. Detta beslutar vi på nästa styrelsemöte.  

 

En presentation tas fram till årsmötet.  

 

Tillsammans med inbjudan till årsmötet skall en ”Zoom instruktion” bifogas, det mailas 

till alla medlemmar några veckor innan mötet. 

 

§ 9 Rapporter 

Avel & Hälsa - Inget att rapportera förutom att vi blickar framåt och hoppas att 2021 

skall återgå till det normala igen. de bokade BPH tillfällen i november och december 

ställs in pga. Covid -19. 
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Prov & Tävling – Inget att rapportera förutom en liten påminnelse om att vi ska 

arrangera Collie SM i sommar ….. om det släpps på nuvarande direktiv ang. pandemin.  

Ulle Liukkonen kontaktar MND och Anki Andremo om de kan tänka på att sätta upp 

våra egna domare så mycket som det går till den helgen.  

HUS – Inget att rapportera mer än att fråga ställts till instruktörerna om vilka kurser de 

vill ha till våren. 

Samhällsnytta – Inget att rapportera.   

Organisation – De som skall fixa den nya avloppsanläggningen är i Timrå och jobbar 

nu och förhoppningen är att det därefter kan komma till oss och påbörja arbetet.  

 

§ 10 Övriga frågor 

Städlista? Det behövs en ny städlista, Ulle Liukkonen och Helene Eliasson fixar det. 

Kanske det inte behöver städas lika ofta i klubbstugan nu då det inte är någon 

verksamhet där.  

Sponsorgrupp? Vi borde ha en sponsorgrupp, som raggar priser och sponsorer till 

kommande års tävlingar och prov? Vi tar med den frågan till första styrelsemötet efter 

årsmötet.  

 

§ 11 Nästa styrelsemöte 

Är bokat till måndag den 8/2 kl. 19:00, digitalt. 

 

§ 12 Mötets avslutande 

Ordförande Lotta Johansson tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 

 

 

 

Vid pennan: 

 

 

_______________________________________ 

Heléne Eliasson, sekreterare 

 

 

 

 

 

Justeras:    

 

 

_______________________________________           ____________________________________ 

Lotta Johansson, mötesordförande Margaretha Carlsson, justerare 

 

 


